
 

 

Sak 8 d) 
*    Hundegruppe.  

-Det ble for noen år siden åpnet for salg av treningskort for hund i Ynglesdalen i 
Januar tom Mars. 
Forslag er at det blir opprettet en egen hundegruppe/utvalg i Øhjff der den får 
mandat til å organisere aktivitet med både trening i førstnevnte setning, og evt 
sosialiseringstrening for hundene. Sistnevnte kan på en skoleplass e.l på 
ettermiddager. 
 

Sak 8 e) 
 Jakt og hundeutvalg 
 Forslaget om egen hundegruppe er bra men for å holde antall utvalg nede 

foreslås det å slå sammen Jakt og hundegruppe som et utvalg. 
 
Sak 8 f)  

 Medlemsinformasjon  
Foreningens hjemmeside var tidligere oppdatert, og gav all nødvendig info til 
foreningens medlemmer.  
Pr. i dag er det ny info på noen sider, men alle sider trenger oppgradering. 
I tillegg har mange bilder/lenker falt ut etter at Njff kopierte over innhold til nytt 
system. 

 Møtereferat fra styret legges i hovedsak ikke ut på hjemmesiden. De 

medlemmer som ønsker å vite hva som skjer i foreningen har dermed ikke 

mulighet til dette. 

 Info, utover hva som evt. står på hjemmesiden, gis ikke.  

Det bør derfor årlig arrangeres minst ett åpent medlemsmøte for 

sos.samvær/info. 

 FORSLAG VEDTAK; 

Foreningens hjemmeside skal oppgraderes, og fortløpende holdes ajour, slik at 

siden inneholder all nødvendig informasjon for foreningens medlemmer. 

Alle møtereferat fra styret, fom 2022, skal fortløpende legges ut på nevnte 

hjemmeside. 

Det skal årlig arrangeres minst ett åpent medlemsmøte. 

 

 Sak 8 g) 
 Foreningens hytter på INATUR 
 Foreningens 3 hytter skal som utg.pungt være forbeholdt foreningens 

medlemmer, men skal i tillegg være en inntektskilde. 

Slik opplegget med Inatur fungerer nå, må medlem bestille den aktuelle hytte 

flere mnd i forkant for å være sikker. Dersom dette senere ikke passer med 

vær/private forhold, har man betalt for en vare en ikke ønsker/har anledning til, 

å bruke.  

Det bør være mulig for medlemmer å kunne bestille hytte mere spontant/i kort 

tid, før ønsket bruk. 



Styret har noen år bestemt perioder der hyttene er forbeholdt medlemmer, men 

dette har variert, og medlem vet derfor vanligvis ikke når hytter er holdt av for 

lokal utleie.  

En/flere hytter bør derfor helt/over perioder, være forbeholdt medlemmer. 

Dette vil medføre økt arbeide for utleieansvarlig/utvalgsleder hytte. 

 FORSLAG VEDTAK; 

Foreningens 3 hytter skal være forbeholdt egne medlemmer, fom sommer 2023, 

i to perioder, juli og august, og i disse perioder ikke ligge på Inatur. 

Alternativt skal enten Steinbua eller Spennhytta, tas helt ut av Inatur 

 
 
 
Sak 8 h) 

 Ungdomsgruppe. 
Vi har en unik mulighet til å ha mer aktivitet for ungdom, og dette kan også genere 
mer økonomi inn i klubbkassa gjennom tilskuddsordninger gjennom NJFF.  
Forslag er at det blir nedsatt en gruppe som lager en årsplan for ungdomsgruppa. 

 


